
Geachte commissieleden, 

 

Mijn naam is Dennis Karaagac, ik ben bewoner van de Amsterdamsevaart en ik heb een zoon van 10 

jaar die voor de deur buiten wil spelen 

Als eerste wil ik zeggen dat ik blij ben met de ”Esplanade” zoals in het definitieve ontwerp 

uitgewerkt. 

Maar ik maak mij zorgen over de veiligheid. 

De veiligheid tussen Esplanade en de weg. 

De afscheiding wordt een heg, met een draadje ertussendoor, 

 ziet u het voor u? Kinderen die daar spelen,  

even uit het oog verdwijnen, 

een balletje wat de weg op rolt  

ze zitten elkaar achterna. 

U zult het toch met mij eens zijn dat een draadje dat niet gaat tegenhouden. 

Wat ik graag zou willen zien, is een hekwerk in de haag. 

Het zal wat duurder worden maar als het om veiligheid voor kinderen gaat, moet en mag dat toch 

geen probleem worden? 


